



AT EXPO AFRICA 2027

Advancing inclusion and independence
through assistive technology

RÉPUBLIQUE DU
SÉNÉGAL



Access to assistive technology is a right, enables health and well-being, and is a key driver of inclusion, education, and employment for people who need it, especially in Africa. Yet, the majority of people who need it don't have access and assistive products are neither adapted to the realities of the continent nor accessible.

AT EXPO AFRICA 2027 is the first international dialogue dedicated to innovation, production, and access to assistive technology in Africa.

A leading initiative

This event benefits from a strong institutional foundation and partnership, guaranteeing its reach and success:

- Sponsored by the **Government of Senegal**
- **OADCPH**, the African Organization for the Development of Centres for Persons with Disabilities.
- In partnership with **ATscale, the Global Partnership for Assistive Technology**

Measurable impact: Our triple objective

Your participation will enable the achievement of three strategic objectives for Africa:

- **Catalyse the market:** Create a unique meeting place for decision-makers, manufacturers, buyers, AT users and Organizations of Persons with Disabilities (OPDs) to accelerate the distribution of relevant products.
- **Influence policy:** Advocate to African policymakers for increased investment in the assistive technology sector, mobilizing resources and funding.
- **Promote local innovation:** Encourage and showcase the adaptation and production of assistive technologies that specifically meet local African needs and realities.

Partnering with AT EXPO AFRICA 2027 means:

Affirming your **leadership** in inclusion and social responsibility in Africa.

Shaping the market and accessing a network of key influencers, policymakers, and other stakeholders

Investing directly in the **empowerment** and dignity of people who need assistive technology.



Join AT EXPO AFRICA 2027 to make this first edition a historic turning point for inclusion in Africa.

Contact us to learn more:
atexpoafrika@gmail.com



AT EXPO AFRICA 2027

Vers l'inclusion et l'indépendance grâce aux technologies d'assistance

RÉPUBLIQUE DU
SÉNÉGAL

AT EXPO AFRICA
2027

L'accès aux technologies d'assistance est un droit fondamental, essentiel à la santé et au bien-être, et un facteur clé d'inclusion, d'éducation et d'emploi pour les personnes qui en ont besoin, notamment en Afrique. Pourtant, la majorité d'entre elles n'y ont pas accès, et les aides techniques ne sont ni adaptées aux réalités du continent, ni accessibles.

AT EXPO AFRICA 2027 est le premier dialogue international dédié à l'innovation, au marché, à la production et à l'accès aux technologies d'assistance en Afrique.

Une initiative de premier plan

Cet événement bénéficie d'un ancrage institutionnel et d'un partenariat solides, garantissant sa portée et son succès :

- Parrainé par le **Gouvernement du Sénégal**
- Initiative de **l'OADCPH**, l'organisation Africaine pour le développement des centres pour personnes handicapées
- En partenariat avec **ATscale**, le partenariat mondial pour les technologies d'assistance

Un impact mesurable : Notre objectif triple

Votre soutien nous permettra de réaliser trois objectifs stratégiques pour l'Afrique :

- **Catalyser le marché** : Créer un lieu de rencontre unique pour les décideurs, les fabricants, les acheteurs, les usagers d'aides techniques et les organisations de personnes handicapées (OPH) pour améliorer l'accès aux technologies d'assistance.
- **Influencer les politiques** : Plaider auprès des décideurs africains pour des investissements accrus dans les technologies d'assistance, en mobilisant des ressources et des financements.
- **Promouvoir l'innovation locale** : Encourager et présenter l'adaptation et la production de technologies d'assistance en Afrique qui répondent spécifiquement aux besoins et aux réalités locales africaines.

S'associer à AT EXPO AFRICA 2027, c'est :

Affirmer votre **leadership** en matière d'inclusion et de responsabilité sociale en Afrique.

Développer le marché, accéder à un réseau d'influenceurs clés, décideurs politiques et d'autres parties prenantes.

Investir directement dans l'**autonomisation** et la dignité des personnes qui ont besoin des technologies d'assistance.



Rejoignez AT Expo Africa 2027 pour faire de cette première édition un tournant historique pour l'inclusion en Afrique.

Contactez-nous pour plus d'informations
atexpoafrika@gmail.com



Hosted by

UNOPS